



ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းမှ မူဆလင်မိဘများ မေးလေ့ရှိသော လတ်တလောမေးခွန်းများ

တရားမျှတမှုမရှိသောခွဲခြားဆက်ဆံမှုနှင့် အနှောက်အယှက်ပေးမှုများ ကင်းစင်သော သင်ကြားရေးပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုအား ဖန်တီးပေးရန် ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းမှ ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်နေပါသည်။

အစားအစာထဲတွင် ဝက်သားဖြင့်ပြုလုပ်ထားသော အစားအစာများပါဝင်နေပါက ကျွန်ုပ်၏ကလေးအား အသိပေးမည်လား။

အစားအစာနှင့် အစာအဟာရဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့မှ အစားအစာ ထဲတွင် ဝက်သားဖြင့်ပြုလုပ်ထားသော အစားအစာများ ပါဝင်နေကြောင်းဖော်ပြပေးသည့် "ဝက်"ပုံ ကပ်စွာ အား အသုံးပြုရန် မကြာသေးမီက ဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါသည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်း၏မနက်စာများ နှင့်နေ့လည်စာများတွင် ဝက်သားပါဝင်ခဲ့ပါသည်။ သင့်အနေဖြင့် မေးမြန်းစရာများ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများရှိပါက သင်၏ ကျောင်းစားဖိုဆောင်မန်နေဂျာနှင့် ဆွေးနွေး နိုင်ပါသည်။

ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းအနေဖြင့် မူဆလင်ဘာသာအားလပ်ရက်များအတွက် ကျွန်ုပ်၏ကလေးကို ကျောင်းပျက်ခွင့်ပေးမည်လား။

ပေးပါမည့် ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်း ကျောင်းခေါ်ချိန်မှ JHB-R တွင် ဘာသာရေးအခမ်းအနားပွဲသည် ခွင့်တိုင်ကြားပျက်ကွက်မှု ပြုနိုင်ရန် အကျိုးဝင်သော အကြောင်းတရားဖြစ်ကြောင်း ထည့်သွင်းထားပါသည်။ အားလပ်ရက်နီးလာပါသဖြင့် သင့်ကလေးမှာ ကျောင်းပျက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သူတို့သိရှိစေအောင် သင့်ကျောင်းနှင့် ကြိုတင်ပြောဆိုဆွေးနွေးပါ။

ကျွန်ုပ်၏ကလေးအား ကျောင်းတွင် ဝတ်ပြုဆုတောင်းရန် ခွင့်ပြုပေးမည်လား။

ဒင်းဗားအစိုးရကျောင်းသည် ကျောင်းသူ/သားများအား ဘာသာရေးယုံကြည်သက်ဝင်မှုများအရ ခွဲခြားဆက်ဆံမှုမပြုပါ။ ကျောင်းသူ/သားများ၏ ယင်းဘာသာရေးလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်ချက်များသည် ကျောင်းပတ်ဝန်းကျင်နှင့် လိုက်လျောညီထွေ ရှိသည့်ကာလပတ် လုံး ၎င်းတို့၏ယုံကြည်ကိုးကွယ်မှုများအား ကျောင်းတွင်းတွင် ပြုလုပ်နိုင်ရန်နှင့် ဝတ်ပြုဆုတောင်းနိုင်ရန် ခွင့်ပြုပေးထားပါ သည်။ ယုံကြည်ကိုးကွယ်မှုဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များကို ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ခြင်းမရှိဘဲ လိုက်လျောညီထွေ ခွင့်ပြုပေးထားမှု ရှိမရှိ မိဘများအနေဖြင့် သိရှိလိုပါက ကျောင်းမှ အုပ်ချုပ်သူများ နှင့် ဆွေးနွေးရန် ကျွန်ုပ်တို့မှ တိုက်တွန်းလိုပါ သည်။

မူဆလင်ဖြစ်သည့်အတွက်ကြောင့် ကျွန်ုပ်၏ကလေးဖိနှိပ်ခံရသည့်အခါ ကျွန်ုပ် မည်သည့်များ လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသနည်း။

ယင်းသို့ ဖိနှိပ်ခံရသည့် အဖြစ်အပျက်ကို ကျောင်းရှိ အုပ်ချုပ်သူ၊ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ ဆရာ/ဆရာမ သို့မဟုတ် ခရိုင်စည်းကမ်း ထိန်းသိမ်းရေးအရာရှိ (ကျောင်းသူ/သားတန်း တူညီမျှရေးနှင့် အခွင့်အလမ်း) သို့ နှုတ်ဖြင့်သော်လည်းကောင်း သို့မဟုတ် အောက်ပါ AC-E2- တိုင်ကြားလွှာပုံစံကို အသုံးပြု၍ စာဖြင့်သော်လည်းကောင်း ချက်ချင်းသတင်းပေး တိုင်ကြားရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။ "ခွဲခြားဆက်ဆံခြင်း/ဖိနှိပ်ခြင်းဆိုင်ရာ တိုင်ကြားလွှာပုံစံ ထိုအဖြစ်အပျက်သည် သင့်ကလေးအတွက် လုံခြုံမှုမရှိသော အခြေအနေတစ်ခုဖြစ်စေသည်ဟု ခံစားရပါက ကျောင်းမှ အုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ကို အသိပေးပါ။ သင့်ကလေးအား ၎င်း၏ ခံစားမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ မေးမြန်းပြီး ၎င်းခံစားနေရသည့် မည်သည့် ကြောက်ရွံ့မှုခံစားချက် သို့မဟုတ် ပူပန်မှုများ ရှိနေသည်ဖြစ်စေ နှစ်သိမ့်ပြီး ဖေးမပေးပါ။ ကျောင်းသူ/သားများသည် (Safe2Tell.org) ရှိ 1-877-542-7233 မှတဆင့်လည်းကောင်း၊ သို့မဟုတ် မိသားစုနှင့် ရပ်ရွာအသိုက်အဝန်း ကူညီပေးရေးဖုန်း လိုင်း 720-423-3054 မှတဆင့်လည်းကောင်း အစီရင်ခံစာများ ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

DPS ဆရာ/မများသည် ယဉ်ကျေးမှု ကွဲပြားခြင်းအား နားလည် လက်ခံပေးခြင်း ဟူသည့် အသိသညာပေး သင်တန်းကို တက်ရောက်ထားပါသလား။

တက်ရောက်ထားပါသည်။ DPS ဆရာ/မအသစ်များအားလုံး ၁ နာရီ ခွဲကြာ ဘက်လိုက်မှုကင်းစင်ရေးသင်တန်းနှင့် ၁ နာရီ ခွဲ ကြာ ယဉ်ကျေးမှု ကွဲပြားချက်များအား လိုက်လျောညီထွေ တုန့်ပြန်တတ်မှု သင်တန်းကိုတက်ရောက်ရမည်ဟု သတ်မှတ်ထားပါသည်။ ဤခရိုင် ပညာရေးဌာနမှ ၁၂ နာရီကြာမြင့်သည့် အခြေခံနှင့် အဆင့်မြင့် သင်တန်းပါဝင်သော ယဉ်ကျေးမှု ကွဲပြားချက်များအား လိုက်လျောညီထွေ တုန့်ပြန်တတ်မှု သင်တန်း တွင် ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအစီအစဉ် ဆရာ/မများ၊ ခေါင်းဆောင်များနှင့် မန်နေဂျာများအတွက် DPS Aspire ဟု ခေါ်တွင်သော ၂ ရက်ကြာ သင်တန်း၊ ဝန်ထမ်းများအားလုံးအတွက် ဘက်လိုက်မှု ကင်းစင်စေရေးဆိုင်ရာ အခြေခံနှင့် အဆင့်မြင့်သင်တန်း အစီအစဉ်များ အပါအဝင် စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်သည့် သင်ကြားရေးအစီအစဉ်ပေါင်းများစွာ ပါဝင်ပါသည်။

DPS သည် အာရေဗျဘာသာစကားအား စိတ်ကြိုက်ရွေးချယ်နိုင်သည့် ဘာသာစကားတစ်ခုအဖြစ် သတ်မှတ်ထားပါသလား။

လက်ရှိတွင် South High School အထက်တန်းကျောင်း၌ အာရေဗျဘာသာ စကားသင်ကြားလိုသော ကျောင်းသူ/သားများအတွက် အာရေဗျဘာသာ I နှင့် အာရေဗျဘာသာစကားတတ်ကျွမ်းသော ကျောင်းသူ/သားများအတွက် အာရေဗျအမွေအနှစ်ဘာသာရပ်ကို သင်ကြားနိုင်ပါသည်။

အာရေဗျဘာသာအား မိခင်စကားအဖြစ်ပြောကြားသော ကျောင်းသူ/သားများအတွက် အခြားမည်သည့်အရာများကို DPS မှ ပံ့ပိုးပေးပါသနည်း။

ကျောင်းများသည် ၎င်းတို့၏ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်ရေး (ELA)စာသင်ခန်းများတွင် ကျောင်းသူ/သားများကို ပံ့ပိုးပေးနိုင်ရန်အတွက် ဒေသခံဘာသာစကားပြောကြားသူ ကျောင်းသူ/သား 15 ဦးစီတိုင်းအတွက် ဒေသခံဘာသာစကားသုံး သင်ကြားရေး လက်ထောက်ဆရာတစ်ဦးစီ ခန့်ထားပေးလေ့ရှိပါသည်။ လက်ရှိတွင် အာရေဗျဘာသာစကားသုံး ဒေသခံ ဘာသာရပ်သင်ဆရာများရှိသည့် ကျောင်းများမှာ- Denver Green School, Ellis, Hamilton, Holm, McMeen, Merrill, Montclair, Place Bridge, Samuels, South, Joe Shoemaker, Southmoor နှင့် University Park များဖြစ်သည်။

DPS သည် မိဘများအတွက် ဘာသာပြန်နှင့် စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှု ပေးပါသလား။

ပေးပါသည်။ ဤဝန်ဆောင်မှုများသည် မိဘများအတွက် အခမဲ့ဝန်ဆောင်မှုဖြစ်ပါသည်။ သင့်အနေဖြင့် ဘာသာပြန် သို့မဟုတ် စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှု တစ်ရပ်လိုအပ်မည်ဆိုပါက သင့်ကျောင်း၏ကြိုကြပ်ရေးမှူးအား DPS ယဉ်ကျေးမှု ပေါင်းစုံဝန်ဆောင်မှုရုံးခန်းသို့ (ဖြစ်နိုင်လျှင် ၇ ရက်ကြိုတင်၍) တောင်းဆိုချက် အဖြစ်လျှောက်ထားပေးရန် တောင်းဆိုပါ။ အရေးပေါ်နှင့် မျှော်လင့်မထားသော လိုအပ်ချက်များအတွက် အသုံးပြုနိုင်ရန် ကျောင်းတိုင်းတွင် စကားပြန်ဝန်ရုံးလိုင်းတစ်ခု ရှိပါသည်။